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V neděli 19. ledna 2020 odjelo 37 páťáků ze ZŠ Bučovice 710 do Osvětiman, aby v pěkném
prostředí penzionu Malovaný prožili týden se svými spolužáky a učiteli.

  

Hlavním cílem bylo děti naučit lyžovat nebo se v lyžování zdokonalit a bezpečně se pohybovat
na svahu. Po celý týden nás provázelo pěkné počasí, výborné sněhové podmínky, skvělá
nálada. Kromě dopoledního a odpoledního lyžování se žákům líbily společné večery – soutěže,
společenské hry, diskotéka …

  

Ve čtvrtek odpoledne žáky čekal slalom. Bez pádu se všem podařilo absolvovat jízdu mezi
brankami. V kategorii začátečníci obsadil 1. místo Adam Šlampa 5.B; 2. místo Tomáš
Reichman 5.B; 3. místo Matyáš Capita 5.A.

  

V kategorii pokročilí obsadil 1. místo David Prokop 5.B; 2. místo Jakub Rokos  5.A; 3. místo
Eliška Zálesáková  5.B.

  

Hodnocení některých žáků:

  

Vůbec jsem si to tak nepředstavoval. Bylo to tak super, jel bych tam hned znovu.     Ondra

  

Bylo to super, vůbec jsem nevěřil, že bych dokázal sjet na lyžích takový velký kopec. V
penzionu byly krásné pokoje a úžasně tam vařili. Prostě to bylo super a mám spoustu skvělých
zážitků.    Tomáš

  

Moc se mi tam líbilo, ten nádherně malovaný nábytek na pokojích. Hodně mě bavilo lyžování a
vůbec jsem nevěřila, že sjedu takový kopec.      Svetlana

  

Bylo to super. Pokoj, jídelna, sjezdovka – prostě všechno. Bylo to prostě nej, nej, nej !!!     
Terka
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Na škole v přírodě se mi velmi líbilo. Učitelé nás naučili dobře lyžovat, několikrát jsem sjel celý
kopec bez pádu. Jídlo mi chutnalo, program mi vyhovoval. Když to shrnu, tak pobyt byl velmi
příjemný a dávám zimní škole v přírodě 5 hnězdiček.       Vojta

  

Moc se mi tam líbilo, dobře jsem si zalyžovala. Pokoje byly velké a luxusně zařízené, na jídle
jsem si vždy dost pochutnala. Mohli jsme lyžovat někdy i ve dvojicích. To bylo super! Jsem ráda
za svoje spolužáky, že se naučili lyžovat. Teď se mnou budou moci jen v šesté třídě na
výběrový lyžařský kurz. Hodně se mi líbily i večerní programy. Super hry, diskotéka, pěvecká
soutěž. Super byl i odpočinek ve „wirpůlce“. Klidně bych tam byla i dva týdny. Ale to by nešlo,
člověk se někdy musí něco naučit. Proto je tu pro nás škola.       Eliška

  

Poděkování patří i všem pedagogům: Mgr.Kotrbové, p. vych. Frýželkové, Mgr.Nevolemu a
Bc.Volcovi.

  

Bez nich by to nešlo.                                                                           Mgr.Hana Kosová, vedoucí
ZŠP
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